

## EDITORIAL:

Some of the papers in this issue of the journal are on women. This was carefully weighed on our part. The papers are on women's health and women in development. The number of manuscripts on women and gender issues submitted to the journal, and, peer reviewed, focus, more, on these two areas. The papers that are published in this issue thus reflect the submissions. We hope to continue with publishing good quality papers on women and gender issues in all areas of focus: politics, economics, education, health, development and many others.

*Olajide Oloyede*

Certains des articles dans ce numéro de la revue sont sur les femmes. Cela a été soigneusement pesé de notre part. Les articles portent sur la santé des femmes et les femmes dans le développement. Le nombre de manuscrits sur les femmes et les questions de genre soumis à la revue, et, examiné par les pairs, se concentre, plus, sur ces deux domaines. Les articles publiés dans ce numéro reflètent donc les soumissions. Nous espérons continuer à publier des articles de qualité sur les femmes et les questions de genre dans tous les domaines: politique, économie, éducation, santé, développement et bien d'autres.

*Olajide Oloyede*

Managing Editor/Rédacteur en Chef